
P R O T O K Ó Ł   NR  XX/2012 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 19 października 2012 roku 
 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12
00

 i trwało do godz. 15
40

, z przerwą 15-minutową 

w godz. 13
45 

– 14
00

. 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala Domu Ludowego w Pustynach. 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. Obecnych 12 radnych. Nieobecni radni: 

Bernadeta Folta – usprawiedliwiona, Jacek Frydrych, Beata Sobieraj. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Jan Omachel - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Alicja Fejkiel-Guzik -  Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Grzegorz Prugar 

- Teresa Rygiel 

 

- Teresa Mazur 

 

 

- Anna Jaźwiecka 

 

- Marta Such 

 

- Marek Aftanas 

-  

- 

 

- 

 

 

 

 

-  

 

-  

 

Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

Radca Prawny Urzędu Gminy 

Krościenko Wyżne 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Krościenku Wyżnym, 

Dyrektor Samorządowego Przedszkola 

im. Wandy Chotomskiej w Krościenku Wyżnym, 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej 

im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym, 

Dyrektor Publicznego Gimnazjum 

w Krościenku Wyżnym, 

(l(lista obecności w załączeniu). 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  

5. Przyjęcie informacji z działalności Samorządowego Przedszkola im. Wandy 

Chotomskiej w Krościenku Wyżnym, Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła 

II w Krościenku Wyżnym oraz Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym 

w roku szkolnym 2011/2012. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Gminnemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym.  

7. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków  

i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

8. Informacja Wójta Gminy o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2011/2012. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Krościenko Wyżne.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Krościenko Wyżne na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uchylenia uchwały Nr XIII/84/2004 Rady 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 31 marca 2004 r. w sprawie uchwalenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne w 

części dot. § 11 w całości i wyrażenia „i budowę sieci i” w ostatnim zdaniu § 36 tej 

uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi i przekazania skargi wraz z aktami sprawy 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Rzeszowie. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę własną Nr XIX/139/2012 z dnia 18 września 

2012 r. o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krościenko Wyżne na lata 2012-2018. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2012 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie 

weksla niezupełnego (in blanco). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

w zakresie realizacji zadania: „Sporządzenie zmiany Studium Uwarunkowań 

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne oraz 

sporządzenie zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Krościenko Wyżne.” 

17. Informacja Wójta Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy o osobach, które nie 

złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, nieprawidłowościach 

stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem 

i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia oraz działaniach 

podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych 

oświadczeniach majątkowych. 

18. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

19. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 1 

 Rozpoczynając XX Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady – 

Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz obecnych na posiedzeniu.  

 

Ad. 2 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – Antoni 

Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować prawomocne 

uchwały i rozstrzygnięcia. Zauważył, że w sesji uczestniczy 12 radnych Gminy Krościenko 

Wyżne.  

 

Ad. 3 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Wójt Gminy oraz radni nie złożyli wniosków o zmianę proponowanego porządku obrad, 

wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do jego przegłosowania. W głosowaniu 

jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

 - „za” przyjęciem porządku obrad głosowało 12  radnych, 
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 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła porządek obrad XX Sesji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne. 

 
Ad. 4 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia protokołów z poprzednich sesji. 

 

Do protokołu Nr XVIII/2012 z dnia 30 sierpnia 2012 r. radny Paweł Lorens zgłosił uwagę. 

Stwierdził on, że w odpowiedzi na pytanie radnej Agnieszki Prugar-Nowak czy projekty 

uchwał zostały podpisane przez Radcę Prawnego, z tego co pamięta P. Radca stwierdziła, że 

nie miała pieczątki, ale to są jej podpisy. A faktycznie z tego co widział to były podpisy 

P. Wójta, a nie Radcy Prawnego.  

 

Ustosunkowując się Radca Prawny – Teresa Rygiel stwierdziła, że wypowiadając się na 

XVIII sesji Rady Gminy odnośnie zaparafowania projektów uchwał popełniła lapsus 

językowy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zaznaczył, że protokół z sesji Rady Gminy 

odzwierciedla jej faktyczny przebieg. 

 

Innych uwag do protokołu Nr XVIII/2012 z dnia 30 sierpnia 2012 r.  nie zgłoszono, wobec 

czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

 - „za” przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 2 radnych, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła PROTOKÓŁ 

NR XVIII/2012 z XVIII Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 30 sierpnia 2012 r.  

 

Do protokołu Nr XIX/2012 z dnia 19 października 2012 r. radni nie zgłosili uwag, wobec 

powyższego prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

 - „za” przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 2 radnych, 

 

Wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła PROTOKÓŁ NR XIX/2012 z XIX 

nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 18 września 2012 r.  

 

 

Ad. 5 

 Następnie przystąpiono do realizacji punku w następującym brzmieniu: „Przyjęcie 

informacji z działalności Samorządowego Przedszkola im. Wandy Chotomskiej w Krościenku 

Wyżnym, Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym oraz 

Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym w roku szkolnym 2011/2012.” 
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Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zwrócił się do dyrektorów, że ich pisemne 

informacje dot. działalności poszczególnych jednostek zostały radnym przedstawione do 

zapoznania wraz z materiałami na sesję, w związku z czym prosi o dodatkowe informacje nt. 

ewentualnych spraw, problemów odnośnie funkcjonowania danej jednostki (pisemne 

informacje w załączeniu do protokołu). 

 

Dyrektor Samorządowego Przedszkola im. Wandy Chotomskiej w Krościenku Wyżnym – 

Anna Jaźwiecka stwierdziła, że w sprawozdaniu z działalności przedszkola w roku szkolnym 

2011/2012 zawarła najważniejsze rzeczy dot. funkcjonowania tej jednostki. Z sugestii z jej 

strony odnośnie funkcjonowania przedszkola, na spotkaniu w przedszkolu z Wójtem Gminy 

został przedstawiony mu problem dot. placu zabaw. Wójt Gminy w rozmowie przychylnie 

odniósł się do tego problemu. Dyrektor przedszkola stwierdziła, że jeśli chodzi o rok szkolny 

2012/2013 bolączką przedszkola są „obcięte” etaty. Zwracając uwagę, że nie wie, czy 

przedstawiona przez nią informacja jest wyczerpująca, czy nie, prosiła o zadawanie 

ewentualnych pytań. 

Dyrektor przedszkola zaprosiła radnych gminy do przedszkola (w któryś piątek), celem 

przeczytania bajki dzieciom w ramach akcji „Cała Polska czyta dzieciom”. 

 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny Paweł Lorens. Stwierdził on, że może warto poruszyć, 

że problemem przedszkola jest powierzchnia dla dzieci. Mówca powiedział, że do tej pory nie 

rozumie dlaczego coraz bardziej ogranicza się zakres działalności przedszkola w taki sposób, 

że umniejsza się znaczenie przedszkola, pomniejsza się to przedszkole i zastanawia się do 

jakiego punktu dążymy. Prosił o zwrócenie uwagi w finansach, ile dzieci jest oddawanych do 

przedszkoli na zewnątrz gminy. Powiedział, że mamy budynek, którego w całości nie 

wykorzystujemy a dodatkowo płacimy na zewnątrz. To jest ten problem, którego P. Dyrektor 

nie porusza, ponieważ już zapadły decyzje, które skutkują do dzisiaj. Niestety te działania, 

które zostały podjęte, mające na celu zmniejszenie oddziałów pogorszyły sytuację. Ma 

nadzieję, że kiedyś ktoś przyjdzie i jednak zrobi z tym porządek i że liczy na to, że kiedyś to 

się zmieni. 

 

Głos zabrał radny Zdzisław Omachel, który stwierdził, że porównując sprawozdanie Dyrektor 

przedszkola i sprawozdanie Wójta Gminy odnośnie działalności przedszkola zauważył 

rozbieżności w liczbie etatów (średnio 16,5 a 20 etatów). 

 

Dyrektor – Anna Jaźwiecka stwierdziła, że w swoim sprawozdaniu nie pisała o tym ile osób 

pozostaje w zatrudnieniu, tylko ile osób konkretnie pracuje w przedszkolu (ok. 16,5 etatów). 

Stwierdziła, że liczba osób pracujących w przedszkolu zmieniała się w ciągu roku i wynikała 

z zatrudniania osób na zastępstwo w związku ze zwolnieniami chorobowymi i urlopami 

macierzyńskimi pracowników. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, jak wygląda obecnie sytuacja 

z przyjęciem naszych dzieci do przedszkola (z terenu Gminy Krościenko Wyżne).  

 

Dyrektor – Anna Jaźwiecka odpowiedziała, że w roku szkolnym 2012/2013 do przedszkola 

zostało przyjętych 78 dzieci. Przestała istnieć lista rezerwowa, ponieważ wszystkie dzieci 

z tej listy zostały przyjęte do przedszkola. Obecnie zgłaszają się rodzice dzieci w wieku 3 i 4 

lat z terenu Gminy Krościenko Wyżne chcący zapisać jeszcze dzieci do przedszkola. Jednak 

na dzień dzisiejszy nie ma wolnych miejsc i nowa lista rezerwowa nie jest tworzona. 
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Głos zabrała radna Agnieszka Prugar Nowak, która stwierdziła, że uważa, że pisemna 

informacja Dyrektor przedszkola jest wyczerpująca. Powiedziała, że za pracę Dyrektor 

i pracownikom przedszkola należy się pochwała. Ma nadzieję, że ona nadal będzie 

przebiegała tak, że rodzice i ich dzieci będą zadowoleni. Życzyła spokojnej pracy.  

 

Dyrektor przedszkola podziękowała i powiedziała, że przekaże to swoim pracownikom.  

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak zapytała następnie Dyrektor przedszkola, co z klubem 

przedszkolaka. 

 

Dyrektor – Anna Jaźwiecka odpowiedziała, że nie ma klubu przedszkolaka. W tej chwili nie 

ma gdzie go zorganizować i przy „obciętych” etatach nauczycieli po prostu jest to sprawa 

problematyczna. W tej chwili wszystkie sale na dole są salami dydaktycznymi. Nie ma gdzie 

zorganizować klubu przedszkolaka, żeby nie zakłócało to pracy przedszkola, bo zajęcia klubu 

odbywały w poniedziałki w godz. od godz. 14:30 do godz. 16:30. W tych godzinach nie ma 

żadnej wolnej sali zwłaszcza, że po zajęciach obowiązkowych w przedszkolu odbywają się 

zajęcia dodatkowe. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak stwierdziła, że to wielka szkoda, bo klub przedszkolaka daje 

możliwość do przystosowania dzieci do przedszkola. 

 

Dyrektor – Anna Jaźwiecka stwierdziła, że oczywiście. Jest wtedy realizowany program 

adaptacyjny i dzieci które przyjdą we wrześniu do przedszkola mają zdecydowanie 

łagodniejszy start. Ale nie przeskoczymy tego w tej sytuacji.  

 

Wójt Gminy zwrócił się do Dyrektor przedszkola, z jedną tylko uwagą - etaty nie zostały 

„obcięte”, tylko zostały dopasowane do ilości oddziałów. W roku szkolnym 2012/2013 przy 

redukcji oddziałów do 3, na prośbę Pani Dyrektor i za zgodą pracowników przedszkola ich 

etaty zostały zredukowane do ¾.  

 

Dyrektor – Anna Jaźwiecka odpowiedziała, że przeprasza, że użyła takiego słowa. Dla niej 

„obcięte” oznacza nie w wymiarze 25 godzin pensum, tylko mniejszym. Precyzując można to 

nazwać, że etaty zostały dopasowane.  

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy w czasie pracy przedszkola wykorzystywane są 

pomieszczenia na górze.  

 

Dyrektor – Anna Jaźwiecka odpowiedziała, że wykorzystywana jest sala do języka 

angielskiego (mała na wprost). Do godz. 15-tej w trakcie jej pracy pomieszczenia na górze  

nie są wykorzystane, co się dzieje w godzinach późniejszych nie umie odpowiedzieć. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak skierowała pytanie do Wójta Gminy, co dalej 

z przedszkolem, czy będzie ono funkcjonowało w dotychczasowych strukturach, tak jak do tej 

pory, w tym samym obiekcie. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że oczywiście tak.  

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy jeżeli jest wolne pomieszczenie na górze nie można byłoby 

stworzyć tego klubu przedszkolaka. Powiedział, że uważa, że jest to super sprawa dla dzieci 

młodszych, które przyjdą do tego przedszkola. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że góry nie można wykorzystywać dla potrzeb 

przedszkola. Sale te są niedopuszczone do użytkowania przez dzieci. 

 

Radny Paweł Lorens stwierdził, że on nie pyta o oddział, ale o klub przedszkolaka. Przecież 

tam przychodzą rodzice z dziećmi. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że możemy się zastanowić nad klubem przedszkolaka, 

jeżeli nie będzie  to kolidowało z próbami orkiestry dętej. 

 

Radny Paweł Lorens zapytał o możliwość wykorzystania małej sali dla klubu przedszkolaka. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik powiedziała, że wszystkie sale na poddaszu 

przedszkola są zajęte i wykorzystywane. W małej odbywa się klub seniora, jest świetlica 

środowiskowa, a w kolejnej większej odbywają się próby kapeli ludowej.  

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy kapela i klub seniora nie mogłyby się pogodzić z jednym 

pomieszczeniem. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik odpowiedziała, że pomieszczenie, w którym próby 

odbywa kapela jest za małe i jest niebezpieczne dla klubu przedszkolaka, natomiast dla ok. 35 

pań z klubu seniora to pomieszczenie mniejsze nie jest wystarczające.  

Następnie zapytała radnego Pawła Lorensa, czy był w ostatnim czasie w przedszkolu 

Zgromadzenia Sióstr Służebniczek NMP w Krościenku Wyżnym. 

 

Radny Paweł Lorens powiedział, że nie był w tym przedszkolu, bo nie było takiej potrzeby.  

 

Kontynuując Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik powiedziała, że jej dziecko uczęszcza 

do niepublicznego przedszkola w Krościenku Wyżnym. Warunki lokalowe w tym 

przedszkolu są o wiele na niższym poziomie niż w Samorządowym Przedszkolu. 

W Samorządowym Przedszkolu warunki są bardzo dobre. W przedszkolu niepublicznym za 

wejściem bezpośrednio znajduje się szatnia; na 36 dzieci przypada 1 sala dydaktyczna. 

Natomiast odnośnie obsługi dydaktycznej na 36 dzieci przypada 1 nauczycielka i 1 pomoc 

nauczyciela. 

 

Radny Paweł Lorens stwierdził, że on nie mówił o warunkach, ale o możliwościach 

rozwojowych Samorządowego Przedszkola. 

 

Kontynuując temat Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał Dyrektor 

przedszkola, jakie było zainteresowanie klubem przedszkolaka wtedy, kiedy on jeszcze 

istniał. 

 

Dyrektor – Anna Jaźwiecka odpowiedziała, że było różne. W miesiącach 

wrzesień/październik do klubu chodziło ok. 12-ro dzieci, zimą dzieci było mniej, były 

poniedziałki, że nie przychodził nikt. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że on doskonale pamięta rozmowę 

z P. Dyrektor przedszkola, która mówiła mu, że do klubu przedszkolaka przychodzi 4 mamy 

na kawę, ich dzieci się bawią i dlatego teraz nie rozumie dlaczego tak strasznie „kruszymy 

kopie”. Powiedział, że uważa, że Samorządowe Przedszkole naprawdę działa 

w komfortowych warunkach, więc nie szukajmy dziury w całym. 
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Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy w ramach działalności zespołu pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej (pomocą objęto 38 dzieci) z pomocy korzystali również 

rodzice, zwracając uwagę, że w sprawozdaniu przeczytał, że rodzice również uczestniczyli 

w spotkaniach i mogli korzystać z pomocy psychologa i logopedy. 

 

Dyrektor – Anna Jaźwiecka odpowiedziała, że aby dziecku skutecznie pomóc należy 

współpracować z rodzicami. W roku szkolnym 2011/2012 w zespole pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej pracowali logopeda i psycholog. Rodzice przychodzili 

z problemami swoich dzieci, ale również z własnymi problemami.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odnosząc się do wcześniej wypowiedzianego stwierdzenia, że 

nasze dzieci chodzą do przedszkoli na zewnątrz stwierdził, że więcej dzieci uczęszcza do 

naszego niepublicznego przedszkola z innych gmin, niż dzieci z terenu naszej gminy 

uczęszcza do przedszkoli niepublicznych w innych gminach (w finansach więcej 

otrzymujemy niż wydajemy). 

 

Wobec braku innych pytań, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

przyjęciem informacji z działalności Samorządowego Przedszkola im. Wandy Chotomskiej 

w Krościenku Wyżnym w roku szkolnym 2011/2012. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

12 radnych: 

 - „za” przyjęciem informacji głosowało 12 radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła informację 

z działalności Samorządowego Przedszkola im. Wandy Chotomskiej w Krościenku 

Wyżnym w roku szkolnym 2011/2012. 

 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym – Marta 

Such stwierdziła w szczególności, że w roku szkolnym 2011/2012 praca w szkole 

podstawowej przebiegała bez większych problemów. Szkoła odnosiła wiele sukcesów. 

Dyrektor zwróciła uwagę na to, że w ramach pozyskanych dla szkoły środków 

pozabudżetowych możliwa będzie budowa placu zabaw (inwestycja w kwocie ok. 

220 tys. zł), jak również zakup sprzętu dydaktycznego w kwocie ok. 170 tys. zł (Cyfrowa 

Szkoła). Następnie podziękowała Wójtowi Gminy oraz Radzie Gminy za przychylność oraz 

troskę o dobro szkoły i prosiła o dalszą pomoc. 

 

W otwartej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zwrócił uwagę, że Pan 

Wójt deklarował mu, że będzie składał wniosek na budowę boiska wielofunkcyjnego obok 

szkoły. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel potwierdził powyższą informację. Dokumentacja do wniosku jest 

w trakcie przygotowania. Dofinansowanie zadania wynosi 70% kosztów kwalifikowanych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że przy realizacji powyższego 

zadania (za zgodą Rady Gminy) mielibyśmy uporządkowane otoczenie szkoły.  

 

Głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał, na jakim etapie jest projekt „Cyfrowa Szkoła”. 

 



8 
 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – Jan Omachel (postępowanie na „Cyfrową Szkołę” 

prowadzi Urząd Gminy). Stwierdził on, że przetarg na projekt „Cyfrowa Szkoła” został 

zakończony. Wygrała firma STIMO z Krosna z kwotą ok. 170 tys. zł. W ramach tej kwoty 

realizowany będzie m. in. zakup tablic interaktywnych, komputerów. Z firmą tą już została 

podpisana umowa. W dniu dzisiejszym dokumentacja łącznie z umową została przekazana 

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej. W przypadku tego projektu gmina z góry 

otrzymała połowę pozyskanych środków (nie trzeba finansować całości). 

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy są przewidziane jakieś szkolenia nauczycieli w związku 

z projektem „Cyfrowa Szkoła.” 

 

Dyrektor – Marta Such odpowiedziała, że w ramach projektu szkoła jest zobowiązana 

przeszkolić 20% nauczycieli, polegające na przygotowaniu do pracy na nowym sprzęcie. 

 

Radny Krzysztof Ronowski poinformował P. Dyrektor, że wczoraj na Komisji Budżetu 

i Finansów przekazał informację Wójtowi Gminy odnośnie naboru, o którym była wcześniej 

mowa na sesji. Dodał, że w tym naborze oprócz prac budowlanych, dostosowawczych, 

poprawiających dostępność na boisku można również termomodernizować obiekty, z tym, że 

koszt termomodernizacji takiego obiektu nie może być więcej niż 50% kosztów 

kwalifikowanych inwestycji.  

 

Wobec braku innych pytań, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

przyjęciem informacji z działalności Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Krościenku Wyżnym w roku szkolnym 2011/2012. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

12 radnych: 

 - „za” przyjęciem informacji głosowało 12 radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła informację 

z działalności Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym 

w roku szkolnym 2011/2012. 
 

Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym – Marek Aftanas w szczególności 

stwierdził że w roku szkolnym 2011/2012 Publiczne Gimnazjum organizowało wiele form 

aktywności uczniów (m. in. konkursy, szkolne akcje, imprezy, zawody sportowe). Uczniowie 

gimnazjum odnosili sukcesy m. in. w konkursach literackich, recytatorskich, sportowych 

o zasięgu również powiatowym, wojewódzkim. Dyrektor Gimnazjum podziękował Wójtowi 

Gminy oraz Radzie Gminy za dotychczasowe możliwości i wsparcie. Prosił o ewentualne 

pytania. 

 

W otwartej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, jaki procent 

młodzieży z Zalesia uczęszcza do Publicznego Gimnazjum. 

 

Dyrektor – Marek Aftanas odpowiedział, że w roku szkolnym 2012/2013 liczba młodzieży 

z Zalesia wynosi 18. 

 

Głos zabrał radny Paweł Lorens, który pogratulował Dyrektorowi Publicznego Gimnazjum 

wyników egzaminu gimnazjalnego mówiąc, że cieszy się, że te wyniki są porównywalne 

z wynikami wojewódzkimi i powiatowymi. Poziom naszej szkoły jest zadawalający. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec odnosząc się do faktu, że część pracowników 

szkół do tej pory parkowała samochody w miejscu, gdzie będzie znajdował się plac zabaw, 

a obecnie nadsypywana jest skarpa nad Wisłokiem zapytał, czy są jakieś plany odnośnie 

parkingu szkolnego. 

 

Głos zabrał radny Edward Marszałek, który zwrócił uwagę na problem braku parkingu przy 

szkole podstawowej i gimnazjum oraz drogi dojazdowej i wyjazdowej ze szkół, 

odpowiadającym pewnym standardom (w budynku szkół przebywa ponad 600 osób). 

Zaproponował o wpisanie tego zadania do projektu przyszłorocznego budżetu gminy. 

Poruszył sprawę komunikacji – chodnik do szkoły, dojazd do ul. Szkolnej, wyżwirowanie 

ścieżki wzdłuż Wisłoka, Kościelny parking. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odnosząc się do powyższego stwierdził, że jest zgoda Kurii 

Przemyskiej na dzierżawę obecnego parkingu Kościelnego, jednak chciałby uzyskać zgodę na 

użytkowanie działki na czas nieokreślony. Temat parkingu dla szkoły planowany jest do 

realizacji na 2013 rok.  

 

Wobec braku innych pytań, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

przyjęciem informacji z działalności Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym w roku 

szkolnym 2011/2012. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

 - „za” przyjęciem informacji głosowało 12 radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła informację 

z działalności Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym w roku szkolnym 

2011/2012. 

 

 

Ad. 6  

 Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

Statutu Samodzielnemu Publicznemu Gminnemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

w Krościenku Wyżnym. 

 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku 

Wyżnym – Teresa Mazur przedstawiła projekt w/w uchwały (projekt uchwały w załączeniu). 

Stwierdziła ona, że zmiana Statutu Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym wynika z nowelizacji ustawy o działalności leczniczej 

oraz ukazaniu się rozporządzenia Ministra Zdrowia w sprawie resortowych kodów 

identyfikacyjnych oraz szczegółowego sposobu ich nadawania. 

 

Następnie radny Jan Omachel – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że Komisja w dniu 17 października 2012 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – oddano 5 głosów „za” (jednogłośnie).  

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu w związku z czym 

prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 
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- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR 

XX/141/2012 zmieniającą uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Gminnemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym 
(uchwała w załączeniu).  

 

Ad. 7 

W dalszej kolejności przystąpiono do realizacji punktu: „Informacja Wójta Gminy za 

okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach”. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił informację o wydanych zarządzeniach w okresie 

międzysesyjnym, tj. w okresie od dnia 31 sierpnia 2012 r. do dnia 1 października 2012 r. 

(informacja w załączeniu). Ponadto poinformował, że w okresie międzysesyjnym: 

1) Zostały zakończone prace przy budowie OSP w Pustynach. Wystąpiono już 

o dopuszczenie budynku do użytkowania. 

2) Zakończono i rozliczono remont ul. Sportowej (w ramach tzw. „Schetynówek”). 

Dofinansowanie 30% wartości zadania zostało zwrócone do budżetu gminy. 

3) Zakończono budowę dwóch dróg dojazdowych do pól. Dodatkowo została rozpoczęta 

procedura budowy trzeciej drogi na szczycie góry Marynkowskiej (łącznie dotacja na 

remont dróg dojazdowych do pól wynosi ok. 64 tys. zł).   

4) Trwa przetarg na wykonanie drogi na cmentarz. Wobec tego, że kwota przetargowa 

wyniosła więcej niż planowano (w granicach 149 tys. zł), a w budżecie przewidziano 

kwotę 120 tys. zł, brakujące środki finansowe zabezpieczono w bieżącym projekcie 

zmian w budżecie, 

5) Została podpisana umowa na realizację zadania „Cyfrowa Szkoła” z kwotą ok. 

170 tys. zł, przy wkładzie własnym ok. 37 tys. zł. Całość dokumentacji w dniu 

dzisiejszym została przekazana szkole podstawowej do realizacji. 

6) Zostały rozpoczęte prace przy realizacji placu zabaw w ramach programu „Radosna 

Szkoła.” Zakończenie prac ma nastąpić do końca miesiąca października br. 

7) Gmina otrzymała zwrot dofinansowania z tytułu budowy Domu Ludowego 

w Pustynach (420 tys. zł) oraz oświetlenia ul. Szkolnej (66 tys. zł). Pozyskane środki 

finansowe są rozdysponowane w bieżącym projekcie zmian w budżecie. 

8) Została przeprowadzona inwentaryzacja azbestu. Zadanie zostało zakończone 

wykonaniem opracowania programu. Gmina otrzyma dofinansowanie w kwocie ok. 

9 600,00 zł.  

9) W toku są prace przy parkingu przed przedszkolem (do końca października br. 

powinien nastąpić odbiór). 

10) Nasza gmina otrzymała wyróżnienie w konkursie „Gmina dbająca o finanse” (dot. 

dłużników alimentacyjnych) oraz odznakę przyjaciół ruchu harcerstwa podczas 

uroczystości 100-lecia harcerstwa. 
 

W otwartej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, jaki jest zakres 

remontu drogi do cmentarza, termin realizacji i kto wygrał przetarg.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że najniższą ofertę złożyła firma – Rejon Budowy 

Dróg i Mostów. Zakres obejmuje teren od ul. Południowej do ul. Sportowej, w tym masa 

bitumiczna, do ogrodzenia cmentarza. Termin realizacji jest do końca listopada br., natomiast 

pierwszy etap powinien zostać zakończony przed dniem Wszystkich Świętych.  
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Przewodniczący Rady Gminy odnosząc się do zarządzenia Nr III/219/2012 z dnia 31 sierpnia 

2012 r. w sprawie ustalenia odpłatności za wynajem sali Domu Ludowego w Krościenku 

Wyżnym zapytał, jakich imprez dot. odpłatności za wynajem sali Domu Ludowego na inne 

cele. 
 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że inne cele dot. wynajmu sali np. na pokazy. 

 

 

Ad. 8 

 Następnie przystąpiono do realizacji punktu: „Informacja Wójta Gminy o stanie 

realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2011/2012.” 

 

Wójt Gminy przedstawił przedmiotową informację przygotowaną zgodnie z art. 5a ust. 4 

ustawy z 7 września 1991 r. o systemie oświaty (Dz. U. z 2004 r. Nr 256, poz. 2572 z poźn. 

zm.), wg którego organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego w terminie do dnia 

31 października przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny,  

(informacja w załączeniu).  

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15-minutową przerwę w godz. 13
45 

– 14
00

. 

 

 

Ad. 9 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia 

liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy Krościenko Wyżne.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt przedmiotowej uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że obecnie na terenie Gminy Krościenko Wyżne funkcjonują 

4 punkty sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu 

(z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz 2 punkty 

sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5%  alkoholu (z wyjątkiem piwa) 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży. Wszystkie te punkty są zajęte i nie ma 

możliwości rozdysponowania ich pod innych wnioskodawców. W związku z pismem 

o rozszerzenie punktu sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży (P. Hajduk z Krościenka Wyżnego) został przygotowany projekt 

uchwały, który rozszerza liczbę punktów sprzedaży napojów alkoholowych poza miejscem 

sprzedaży do 5. Decyzja o rozszerzeniu punktów należy do Rady Gminy. 

 

Następnie radny Jan Omachel – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że opinia Komisji do projektu uchwały jest pozytywna – 4 głosy 

„za” przy 1 „wstrzymującym się”.  

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zapytał, jakie punkty posiadają dotychczas zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych 

zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że są to następujące sklepy w Krościenku 

Wyżnym: Sklep Spożywczo-Przemysłowy K. Filar, delikatesy Spożywczo-Przemysłowe 
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„Groszek”, delikatesy „Centrum” przy ul. Marynkowskiej oraz sklep w Pustynach 

„Centrum”. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

12 radnych: 

- „za” głosowało 6 radnych, 

- „przeciw” – 5 radnych, 

- „wstrzymał się” od głosu 1 radny. 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XX/142/2012 

w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 10 

 W dalszej kolejności przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie podziału Gminy 

Krościenko Wyżne na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt przedmiotowej uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że rady gmin zostały zobowiązane do dokonania podziału 

gminy na jednomandatowe okręgi wyborcze w wyborach do rady gminy, na podstawie art. 13 

ust. 1, w terminie 15 miesięcy od dnia wejścia w życie ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. 

Przepisy wprowadzające ustawę – Kodeks wyborczy (Dz. U. z 2011 r. Nr 21, poz. 113 

z późn. zm.), tj. do dnia 1 listopada 2012 r. Do przedłożonego radnym projektu uchwały 

zgłosił autopoprawkę o dokonanie następujących zmian w załączniku – „Granice okręgu 

wyborczego”: 

1) w okręgu wyborczym nr 3: 

a) w wierszu pierwszym wyrazy „Ul. Mostowa nieparzyste od nr 11 do nr 37” 

zastąpić wyrazami „Ul. Mostowa nieparzyste od nr 11 do końca”, 

b) w wierszu trzecim wyrazy „od nr 233 do nr 250” zastąpić wyrazami „od nr 234 

do nr 250; 

2) w okręgu wyborczym nr 5 w wierszu czwartym „Ul. Marynkowska parzyste od nr 8 

do nr 32” zastąpić wyrazami „Ul. Marynkowska parzyste od nr 6 do nr 32; 

3) w okręgu wyborczym nr 6: 

a) w wierszu czwartym „ul. Marynkowska od nr 1 do nr 7” zastąpić wyrazami 

„Ul. Marynkowska od nr 1 do nr 4, 

b) w wierszu szóstym „Ul. Południowa od nr 386 do końca” zastąpić wyrazami „Ul. 

Południowa od nr 387 do końca; 

4) w okręgu wyborczym nr 11 wyrazy „Ul. Południowa parzyste od nr 112 do nr 384” 

zastąpić wyrazami „Ul. Południowa parzyste od nr 112 do nr 356”. 

 

Wójt Gminy stwierdził, że ustalony podział na okręgi wyborcze będzie miał zastosowanie od 

następnej kadencji organów samorządu terytorialnego. Średnio w naszej gminie na 1 okręg 

przypada 368 mieszkańców (granica ustawowa wynosi od 185 do 552 mieszkańców na 

1 okręg).  
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Następnie radny Jan Omachel – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że opinia Komisji do projektu uchwały jest pozytywna – oddano 

5 głosów „za” (jednogłośnie).  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przekazał radnym mapkę poglądową do wglądu na prośbę 

radnego Krzysztofa Ronowskiego.  

 

W otwartej dyskusji radny Paweł Lorens zapytał, czy lokale wyborcze pozostaną jak 

dotychczas. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że rada gminy w drodze uchwały w terminie 

najpóźniej trzech miesięcy od podjęcia niniejszej uchwały będzie zobowiązana podjąć 

uchwałę w sprawie ustalenia m. in. lokali wyborczych. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” głosowało 11  radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymał się” od głosu 1 radny. 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XX/ 143 /2012 

w sprawie podziału Gminy Krościenko Wyżne na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym (uchwała 

w załączeniu).  

 

 

Ad. 11 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie odmowy uchylenia 

uchwały Nr XIII/84/2004 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 31 marca 2004 r. w sprawie 

uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko 

Wyżne w części dot. § 11 w całości i wyrażenia „i budowę sieci i” w ostatnim zdaniu § 36 tej 

uchwały. 

 

Radca Prawny w Urzędzie Gminy – Teresa Rygiel zapoznała obecnych z treścią wezwania do 

usunięcia naruszenia prawa z dnia 17 września 2012 r. (data wpływu do Urzędu Gminy 

18 września 2012 r.), które wpłynęło od Państwa Danuty i Stanisława Frydrych (kserokopia 

pisma w załączeniu). Stwierdziła, że wezwanie do usunięcia naruszenia prawa zostało złożone 

w trybie art. 101 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) i dot. uchylenia w uchwale Nr XIII/84/2004 Rady 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 31 marca 2004 r. w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne § 11 w całości i wyrażenia 

„i budowę” w ostatnim zdaniu § 36 tej uchwały. Radca Prawny nadmieniła, że w ślad za 

wezwaniem w dniu 25 września 2012 r. wpłynęła skarga zainteresowanych z dnia 24 

września 2012 r. na przedmiotową uchwałę dot. uchylenia w niej § 11 w całości i wyrażenia 

„i budowę sieci i” w ostatnim zdaniu § 36 tej uchwały. Radca Prawny przedstawiła stan 

prawny i faktyczny sprawy Stosownie do ustaleń Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne działka nr 1909 położona jest na terenach 

oznaczonych w Planie symbolem R – tereny rolne (§ 2 ust. 1 pkt 3 Planu). Strefa ta obejmuje 

tzw. północną strefę rolniczej przestrzeni produkcyjnej, która rozciąga się od północnych 

granic gminy do terenów obszaru górniczego ropy i gazu na całej szerokości od wschodniej 



14 
 

do zachodniej granicy gminy. Obszar ten posiada stosunkowo najlepsze gleby, jest on 

częściowo zmeliorowany i odwodniony a przede wszystkim wolny od zabudowy w tym 

zabudowy zagrodowej. Zgodnie z postanowieniami załącznika nr 2 od uchwały Nr 

XXI/149/2001 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 9 listopada 2001 r. w sprawie 

uchwalenia Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Krościenko Wyżne rozdział III - Kierunki zagospodarowania przestrzennego gminy problemy 

i szanse rozwoju przestrzennego gminy, w punkcie 1 północna strefa rolniczej przestrzeni 

produkcyjnej, stwierdza się iż na terenie strefy należy utrzymać zakaz zabudowy / w tym 

zabudowy zagrodowej i obiektów związanych z gospodarką rolną. W uchwale Nr  

XIII/84/2004 z dnia 31 marca 2004 r., w § 36 ust. 2 umożliwiono zarówno budowę 

zagrodową w tym jej remonty i modernizację, zaznaczając jednak iż maksymalna 

intensywność zabudowy wynosi 0,3. Dopuszczono ponadto realizację dróg dojazdowych oraz 

w pkt 4 utrzymanie i budowę sieci i urządzeń infrastruktury technicznej, co jest niezbędne 

zgodnie z doświadczeniem życiowym dla realizacji funkcjonowania zabudowy, w tym 

zabudowy zagrodowej. Podobnie rozdział IV- Polityka kształtowania o ochrony środowiska 

przyrodniczego; punkt 6 - rolnicza przestrzeń produkcyjna stwierdza że „położenie gminy na 

terenie o stosunkowo wysokiej przydatności rolniczej gleb, sprawia, że ekspansja 

przestrzenna zabudowy odbywać się musi kosztem terenów rolnych. Wskazana jest 

oszczędność w zajmowaniu nowych terenów rolnych na cele inwestycyjne oraz zachowanie 

najwartościowszych terenów rolnych dla celów produkcji rolnej. Zatem wobec założeń 

studium w pełni uzasadnione są zapisy Planu, który w żaden sposób nie ogranicza prawa 

skarżących do dysponowania czy władania nieruchomością. Niesłuszny bowiem jest m.in. 

zarzut, iż Plan uniemożliwia realizowanie zabudowy zagrodowej.  

 

W otwartej dyskusji radny Paweł Lorens stwierdził, że strefy gazociągu ograniczają 

możliwość korzystania z działki. Działka taka nie będzie mogła zostać przeznaczona 

w przyszłości pod zabudowę. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że przedmiotowa działka (nr 1909) jest 

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego działką rolną. 

 

Radny Paweł Lorens powiedział, że dzisiaj jest rolna. 

 

Radny Zdzisław Omachel odnosząc się do wezwania zaznaczył, że w Planie uchwalonym 

31 marca 2004 nie można było przewidzieć przebiegu sieci infrastruktury, która powstanie za 

kilka lat, stąd szeroki zapis w Planie. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że Rada Gminy nie miała możliwości odpowiedzieć 

wcześniej na wezwanie do usunięcia naruszenia prawa na skutek złożonej w kilka dni po nim 

skargi. Następnie zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” głosowało 10 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 2 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XX/ 144 /2012 

w sprawie odmowy uchylenia uchwały Nr XIII/84/2004 Rady Gminy Krościenko Wyżne 

z dnia 31 marca 2004 r. w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
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Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne w części dot. § 11 w całości i wyrażenia 

„i budowę sieci i” w ostatnim zdaniu § 36 tej uchwały (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 12 

W dalszej części posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

odpowiedzi i przekazania skargi wraz z aktami sprawy Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Rzeszowie. 

 

Radca Prawny w Urzędzie Gminy – Teresa Rygiel zapoznała obecnych z treścią skargi z dnia 

24 września 2012 r. (data wpływu do Urzędu Gminy 25 września 2012 r.), która wpłynęła od 

Państwa Danuty i Stanisława Frydrych, na uchwałę Nr XIII/84/2004 Rady Gminy Krościenko 

Wyżne z dnia 31 marca 2004 r. w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne w części dot. § 11 w całości i wyrażenia 

„i budowę sieci i” w ostatnim zdaniu § 36 tej uchwały (kserokopia pisma w załączeniu). 

Stwierdziła ona, że na podstawie ustawy z dnia 30 sierpnia 2002 r. – Prawo o postępowaniu 

przed sądami administracyjnymi (Dz. U. z 2012 r. poz. 270) rada gminy w terminie 30 dni od 

dnia wpłynięcia skargi zobowiązana jest udzielić odpowiedzi i przekazać skargę wraz 

z aktami sprawy wojewódzkiemu sądowi administracyjnemu. Projekt odpowiedzi na skargę 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał 

dlaczego radni dopiero dzisiaj otrzymali projekt odpowiedzi na skargę. 

 

Radca Prawny – Teresa Rygiel odpowiedziała, że zobowiązania zawodowe nie pozwoliły jej 

na przygotowanie odpowiedzi na skargę wraz z aktami sprawy w terminie wcześniejszym. 

 

Pozostali  radni nie zabrali głosu, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

12 radnych: 

- „za” głosowało 10 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 2 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XX/ 145 /2012 

w sprawie odpowiedzi i przekazania skargi wraz z aktami sprawy Wojewódzkiemu 

Sądowi Administracyjnemu w Rzeszowie (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 13 

W kolejnym punkcie porządku obrad  przystąpiono do podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę własną Nr XIX/139/2012 z dnia 18 września 2012 r. o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2012-2018. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił w/w projekt uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że w związku z rozstrzygnięciem nadzorczym Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie (Uchwała Nr XXI/4564/2012 z dnia 

8 października 2012 r.) należy dokonać zmiany w załącznik nr 1 do uchwały Nr 

XIX/139/2012 z dnia 18 września 2012 r. o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2012-2018. 
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Następnie radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

stwierdził, że Komisja w dniu 18 października 2012 r. pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

Radny Wiesław Gomółka chwilowo opuścił obrady. W sesji brało udział 11 radnych. 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał, 

czy zmiana uchwały dot. uchwały rozdanej radnym tuż przed samą sesją w dniu 18 września 

2012 r. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar potwierdził. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 11 radnych: 

- „za” głosowało 8  radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 3 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XX/ 146 /2012 

zmieniającą uchwałę własną Nr XIX/139/2012 z dnia 18 września 2012 r. o zmianie 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko 

Wyżne na lata 2012-2018 (uchwała w załączeniu).  

 

Radny Wiesław Gomółka wrócił na salę narad. Od tej chwili w sesji brało udział 12 radnych. 

 

 

Ad. 14 

Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił projekt w/w uchwały według zwiększeń oraz 

zmniejszeń w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach klasyfikacji budżetowej 

(projekt uchwały z uwzględnieniem autopoprawek wójta został rozdany radnym w dniu sesji). 

W szczególności stwierdził on, że:  

1) zwiększa się plan dochodów o kwotę 489 773,75 zł, w tym: 

a) w dziale 852 – Pomoc społeczna w kwocie 3 186,75 zł – dochody bieżące, 

b) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 

66 105,00 zł – dochody majątkowe (refundacja środków zgodnie z umową 00246-

6930-UM0930063/11 PROW), 

c) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 420 482,00 zł 

– dochody majątkowe (refundacja środków zgodnie z umową 00018-6922-

UM900135/09 PROW); 

2) zwiększa się plan wydatków o kwotę 489 773,75 zł, w tym: 

a) w dziale 852 – Pomoc społeczna w kwocie 3 186,75 zł – wydatki bieżące, 

b) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 

66 105,00 zł – wydatki majątkowe – Budowa oświetleń ulicznych w Gminie 

Krościenko Wyżne, 

c) w dziale 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 420 482,00 zł 

– wydatki majątkowe – realizacja zadania – Poprawa jakości oferty kulturalnej 
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w Gminie Krościenko Wyżne poprzez przebudowę i nadbudowę Domu Ludowego 

w Pustynach; 

3) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 977 989,04 zł, w tym: 

a) w dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo w kwocie 64 200,00 zł – wydatki 

majątkowe – modernizacja dróg dojazdowych do gruntów rolnych w obrębie 

Krościenko Wyżne, dz. o nr ewid. 3410, 991, 

b) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 47 700,00 zł, w tym wydatki 

bieżące w kwocie 30 000,00 zł i wydatki majątkowe w kwocie 17 700,00 zł – 

modernizacja dróg dojazdowych do gruntów rolnych w obrębie Krościenko 

Wyżne, dz. o nr ewid. 3410, 991 oraz modernizacja dróg dojazdowych do gruntów 

rolnych w obrębie Krościenko Wyżne, dz. o nr ewid. 1129, 

c) w dziale 851 – Ochrona zdrowia w kwocie 9 003,60 zł – wydatki bieżące, 

d) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 

75 119,51 zł, 

e) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 781 965,93 zł 

– wydatki majątkowe – realizacja zadania „Poprawa jakości oferty kulturalnej 

w Gminie Krościenko Wyżne poprzez przebudowę i nadbudowę Domu Ludowego 

w Pustynach”; 

4) zwiększa się plan wydatków o kwotę 977 989,04 zł, w tym: 

a) w dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo w kwocie 64 200,00 zł - wydatki majątkowe 

modernizacja dróg dojazdowych do gruntów rolnych w obrębie Krościenko 

Wyżne, dz. o nr ewid. 3410, 991, 1129, 

b) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 185 882,00 zł, w tym wydatki 

majątkowe – przebudowa drogi gminnej na działce nr 4011/5 i 3892/2 

w Krościenku Wyżnym (dojazd do Cmentarza), modernizacja dróg dojazdowych 

do gruntów rolnych w obrębie Krościenko Wyżne, dz. o nr ewid. 3410, 991, 1129 

(udział gminy) oraz wydatki bieżące, 

c) w dziale 750 – Administracja publiczna w kwocie 8 405,00 zł – wydatki bieżące, 

d) w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w kwocie 

4 000,00 zł – wydatki bieżące, 

e) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 254 000,00 zł – wydatki bieżące 

(szkoła podstawowa i gimnazjum) oraz wydatki majątkowe w kwocie 45 000,00 zł 

– zagospodarowanie terenu przy Samorządowym Przedszkolu w Krościenku 

Wyżnym, 

f) w dziale 851 – Ochrona zdrowia w kwocie 9 003,60 zł – wydatki majątkowe – 

zakup środków trwałych, 

g) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 9 014,51 zł 

– wydatki majątkowe – Budowa oświetleń ulicznych w Gminie Krościenko 

Wyżne, 

h) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 435 483,93 zł 

– wydatki majątkowe w kwocie 420 483,93 zł - „Poprawa jakości oferty 

kulturalnej w Gminie Krościenko Wyżne poprzez przebudowę i nadbudowę Domu 

Ludowego w Pustynach” oraz wydatki bieżące, w tym dotacja podmiotowa dla 

samorządowej instytucji kultury w kwocie 10 000,00 zł, 

i) w dziale 926 – Kultura fizyczna w kwocie 8 000,00 zł – wydatki bieżące, 

(projekt uchwały w załączeniu).  

 

Następnie radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

stwierdził, że Komisja w dniu 18 października 2012 r. pozytywnie zaopiniowała projekt 
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uchwały – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie) zaznaczając, że Komisja opiniowała zmiany 

nie uwzględniające autopoprawek wójta. 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał 

o położenie działki nr 1129 i zakres planowanych prac remontowych. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że działka nr 1129 jest to droga boczna ul. 

Marynkowskiej. Zakres prac w ramach modernizacji dróg dojazdowych do gruntów rolnych 

będzie obejmował wyżwirowanie, utwardzenie i uwałowanie ok. 300 m drogi. 

 

Ponownie głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał o cel zwiększenia środków 

finansowych dla biblioteki w kwocie 10 000,00 zł oraz plany zatrudnienia na przyszły rok. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że zwiększenie środków finansowych dla 

biblioteki o kwotę 10 tys. zł wynika z zatrudnieniem do końca br. pracownika w bibliotece 

w Krościenku Wyżnym, w związku z zakończeniem okresu finansowania stanowiska pracy 

z Urzędu Pracy. W 2013 r. planowane jest zatrudnienie tej samej osoby na ¾ etatu. W sumie 

planowane są etaty w wymiarze ¾, ¾ i 1 (łącznie w bibliotece w Krościenku Wyżnym i w 

Pustynach). 

 

Radny Paweł Lorens zapytał, jak wyglądała sytuacja zatrudnienia w bibliotece Pustynach 

zanim był remont. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że przed remontem Domu Ludowego w filii 

biblioteki w Pustynach zatrudniona była osoba na ½ etatu, od początku 2011 r. etat został 

zwiększony do ¾ (osoba w trakcie remontu pracowała w bibliotece w Krościenku Wyżnym). 

Po remoncie Domu Ludowego filia biblioteki w Pustynach jest już czynna. 

 

Radny Paweł Lorens zapytał, na ile potrzebna jest dodatkowa osoba w bibliotece. 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że dodatkowa osoba do pracy w bibliotece jest 

potrzebna. W sytuacji nieobecności bibliotekarza spowodowanej urlopem osoba ta zastępuje 

go i biblioteka jest czynna. Poza tym od nowego roku planowana jest zmiana statutu 

biblioteki polegająca między innymi na dołożeniu bibliotece dodatkowych zadań z zakresu 

organizacji imprez kulturalnych, na co zezwala nowa ustawa o kulturze. 

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy ta dodatkowa osoba nie miała zajmować się szukaniem 

dotacji dla gminy. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że szukaniem dotacji na pewno nie. 

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy nie lepiej funkcjonowałyby 2 etaty (jeden w Krościenku 

Wyżnym, drugi w Pustynach).  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że uważa, że obecna liczba etatów w bibliotece 

jest właściwa i pozwala na sprawne funkcjonowanie obu bibliotek. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik dopowiedziała, że obecna liczba etatów 

w bibliotekach jest właściwa. Biblioteka prowadzi działalność nie tylko dotyczącą 

wypożyczeń książek. Jest to między innymi również działalność dydaktyczna, praca 
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z dziećmi. Dodała, że Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej – Anita Fal na ostatniej sesji 

szczegółowo przedstawiła Radzie Gminy cele i zakres działalności biblioteki. 

 

Głos zabrał radny Edward Marszałek, który stwierdził, że wg niego jesteśmy „spóźnieni”, 

jeżeli chodzi o kadrową obsadę w instytucji kultury. Podał jako przykład zatrudnienie 

wielkości kilku etatów w sektorze kultury w bieszczadzkich gminach z zaludnieniem 2 000 

mieszkańców. Stwierdził, że w naszej gminie pomimo tego, że dzieje się wiele, brakuje 

koordynacji w działaniach. Trzeba pomyśleć o kolejnych etatach, aby prowadzić orkiestrę, 

zespoły dziecięce, młodzieżowe, Klub Seniora. Radny prosił o nie rozdrabnianie się na 

ćwiartki etatów zaznaczając, że nie w etatach jest problem, ale w pewnej aktywności, 

podejściu do tematu. Stwierdził, że jeżeli podchodzimy do tego tematu ćwiartkami etatów, to 

on czuje się zażenowany. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że jak najbardziej przychyla się do 

głosu przedmówcy. Powiedział, że niedawno z delegacją Miasta Krosna był w Gminie 

(Stawiguda), która ma 7 000 mieszkańców, w której funkcjonuje dom kultury, a na samej 

promocji w Urzędzie Gminy zatrudnione są 3 osoby. Gmina ta ma 7 partnerów krajowych 

i 3 zagranicznych. Dlatego też powinniśmy przedyskutować temat postępu rozwoju kultury 

w naszej gminie. 

 

Radny Paweł Lorens odnosząc się do wypowiedzi radnego Edwarda Marszałka stwierdził, że 

nie porównujmy gminy położonej w rejonach górskich, nastawionej na turystykę i rekreację, 

z czego właściwie się utrzymuje do gminy położonej blisko miasta, która utrzymuje się 

z mieszkańców, których ma, zaznaczając, że u nas nie ma żadnej turystyki. 

 

Radny Edward Marszałek zwrócił się do przedmówcy, że nie mówimy o turystyce i rekreacji 

w naszej gminie, ale o kulturze. 

 

Radny Paweł Lorens stwierdził, że po to mamy sesję, aby przedyskutować pewne rzeczy. 

Zwrócił się do przedmówcy, że porównuje on gminę, która jest położona w rejonach 

atrakcyjnych turystycznie i musi być w niej skomasowany nacisk na ten kierunek. Podobnie 

porównał Pan Przewodniczący. Radny Paweł Lorens stwierdził, że pewnych rejonów nie 

można porównywać z innymi. To jest wg niego przewartościowanie pewnych pojęć. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że obradujemy przy zmianach w uchwale 

budżetowej. 

 

Radny Paweł Lorens odnosząc się do załącznika do uchwały budżetowej w części – dotacje 

dla jednostek sektora finansów publicznych - dotacje dla Gminy Krosno, Gminy Rymanów 

i Gminy Haczów zapytał, czy są to dotacje dla dzieci z terenu naszej gminy, które uczęszczają 

do przedszkoli niepublicznych w innych gminach. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar potwierdził. 

 

Radny Paweł Lorens stwierdził, że wysokość tych dotacji właściwie nie zmniejszyła się 

odnosząc się do czasu przed wybudowaniem przedszkola. Radny zwrócił się do Wójta 

Gminy, aby nie mówił, że nie dokładamy dużo do niepublicznych przedszkoli, bo właściwie 

dokładamy tyle samo, ile dokładaliśmy przed wybudowaniem przedszkola. Kwestia zmiany 

wartości pieniądza w czasie. 
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Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar odpowiedział, że do przedszkoli niepublicznych w innych 

gminach obowiązkiem ustawowym nasza gmina płaci za dzieci tam uczęszczające podobnie, 

jak nasza gmina otrzymuje środki od tych gmin z terenu których dzieci uczęszczają do 

niepublicznego przedszkola w Krościenku Wyżnym (są to między innymi Gmina Haczów, 

Gmina Korczyna, Gmina Baligród). 

 

Radny Jan Omachel stwierdził, że wybór przedszkoli poza naszą gminą jest często powiązany 

z miejscem pracy rodziców dzieci. 

 

Radny Paweł Lorens stwierdził, że sytuacja jest również taka, że rodzice zostali postawieni 

pod ścianą i musieli znaleźć miejsce. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że wpływy od gmin, których dzieci uczęszczają do 

niepublicznego przedszkola w Krościenku Wyżnym są wyższe niż wydatki z naszego budżetu 

(dla gmin, gdzie do przedszkoli niepublicznych uczęszczają nasze dzieci). W naszym 

przedszkolu niepublicznym dzieci z zewnątrz jest więcej niż dzieci uczęszczających do 

przedszkoli poza gminą. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zakończył dyskusję i zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” głosowało 10 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 2 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XX/ 147 /2012 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok (uchwała 

w załączeniu).  

 

 

Ad. 15 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego (in blanco). 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił obecnym projekt w/w uchwały (projekt 

uchwały w załączeniu).  

 

Następnie radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” 

(jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał 

Wójta Gminy, czy jesteśmy zmuszeni umową z Parafią, żeby podjąć się remontu budynku 

Izby Muzealnej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że do niczego nie jesteśmy zmuszeni. Umowa 

użytkowania budynku Izby Muzealnej podpisana jest na 10 lat i to nam daje możliwość 

remontu. 

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy warto wydać pieniądze na stary budynek, który kiedyś 

znowu będzie wymagać remontu i ten remont nigdy się nie skończy. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że wg niego warto podjąć się remontu Izby 

Muzealnej. W ramach złożonego wniosku o dofinansowanie zyskamy prawie 120 tys. zł przy 

wkładzie własnym ok. 30 tys. zł. Drugi wniosek o dofinansowanie jest złożony na otoczenie 

Izby Muzealnej (wniosek jest w trakcie oceny). To znacznie zmieni wygląd Izby Muzealnej i 

jej otoczenia. 

 

Radny Paweł Lorens stwierdził, że on rozumie, że będzie wysoka dotacja, ale kwestia 

przemyślenia tego, bo to jest stary budynek i jeżeli raz go wyremontujemy, będzie musieli go 

znowu remontować. 

 

Głos zabrał radny Edward Marszałek poprosił o informację o zakres remontu Izby Muzealnej 

wg projektu. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że obrys i miejsce Izby zostaną zachowane. Remont 

będzie obejmował w szczególności budowę nowego fundamentu, zmianę stolarki, dachu, 

wymianę stropów. Całkowity kosztorys inwestorski wynosi ok. 160 tys. zł. Przetarg 

planowany jest na początku 2013 r.  

 

Radny Paweł Lorens zapytał o planowane działania w zakresie zagospodarowania przestrzeni 

Izby Muzealnej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że wniosek na zagospodarowanie przestrzeni 

wokół Izby Muzealnej został złożony również w ramach LGD. Nie ma jeszcze informacji 

o jego zakwalifikowaniu. Projekt zakłada przestrzeń zabudowaną kostką, z trawnikami, 

zielenią, ogrodzenie oddzielającej Izbę od dawnej wikarówki. Powstać ma również tablica 

informacyjna o starym Kościelisku. Projekt opracowywał P. Najdecki. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

12 radnych: 

- „za” głosowało 11 radnych, 

- „przeciw” – 1 radny, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XX/ 148 /2012 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla niezupełnego 

(in blanco) (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 16 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zaciągnięcie zobowiązania w zakresie realizacji zadania: „Sporządzenie zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne 

oraz sporządzenie zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Krościenko Wyżne.” 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił obecnym projekt w/w uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że po zebraniu ofert w zakresie realizacji zadania: 

„Sporządzenie zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne oraz sporządzenie zmiany Miejscowego Planu 
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Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne”, najtańsza oferta wynosi 

kwotę 45 tys. brutto. Płatności związane z wykonaniem powyższego zadania będą dokonane 

w przyszłym roku w transzach – pierwsza 70% tej kwoty, druga 30% po zakończeniu 

wykonania i uchwaleniu uchwał. W związku z tym, że w budżecie nie ma zapewnionych 

środków na ten cel, do podpisania umowy niezbędna jest uchwała intencyjna na zaciągnięcie 

zobowiązania w 2013 r. 

 

Następnie radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 głosy „za” 

(jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu 

jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XX/ 149 /2012 

w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania w zakresie realizacji zadania: 

„Sporządzenie zmiany Studium Uwarunkowań i  Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne oraz sporządzenie zmiany Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne” (uchwała 

w załączeniu).  

 

 

Ad. 17 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu „Informacja Wójta Gminy oraz 

Przewodniczącego Rady Gminy o osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub 

złożyły je po terminie, nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe 

oświadczenia oraz działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi 

w analizowanych oświadczeniach majątkowych.” 

 

Sekretarz Gminy w imieniu Wójta przedstawiła przedmiotową informację. Stwierdziła ona, że 

zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym obowiązek złożenia świadczeń 

majątkowych za 2011 r. ciążył na 8 kierownikach jednostek organizacyjnych gminy, 

3 osobach pełniących funkcje kierownicze w urzędzie i 2 pracownikach urzędu wydających 

decyzje administracyjne w imieniu wójta (łącznie 13 osób). Ponadto stwierdziła, że wszyscy 

zobowiązani złożyli oświadczenia w ustawowym terminie tj. do dnia 30 kwietnia br., 

wszystkie oświadczenia wraz z kopią zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym 2011 zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w Krośnie celem dokonania 

analizy. urząd skarbowy stwierdził: 

a) w oświadczeniach 3 osób  nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości – bez 

uwag, 

b) w pozostałych (10 oświadczeniach) stwierdzono nieistotne nieprawidłowości, 

które nie wymagają składania korekty. Były to m.in.: 

 nie zastosowanie się do pkt 2 i 3, które mówią, że należy napisać w 

wolnych polach „nie dotyczy” i określić czy majątek stanowi własność 

odrębną, czy małżeńską wspólność majątkową, 
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 niezgodność oznaczenia uzyskanego dochodu z danymi wg zeznania PIT 

36, 

 brak wskazania zdarzenia, w związku z którym zaciągnięto kredyt. 

Treść oświadczeń majątkowych opublikowano w BIP Gminy Krościenko Wyżne.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec przedstawił powyższą informacje 

w odniesieniu do radnych Gminy Krościenko Wyżne. Stwierdził on, że zgodnie 

z przepisami ustawy o samorządzie gminnym obowiązek złożenia oświadczeń majątkowych 

za 2011 r. ciążył na 14 radnych + Przewodniczącym Rady Gminy. Stwierdził ponadto, że 

wszyscy radni złożyli oświadczenia w ustawowym terminie tj. do dnia 30 kwietnia br., 

wszystkie oświadczenia wraz z kopią zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym 2011 zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w Kroście celem dokonania 

analizy. Urząd skarbowy stwierdził: 

a) w oświadczeniach 2 osób  nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości – bez 

uwag, 

b)  w pozostałych (13 oświadczeniach) stwierdzono nieistotne nieprawidłowości, 

które nie wymagają składania korekty. Były to m.in.: 

 nie zastosowanie się do pkt 2 i 3, które mówią, że w wolnych polach 

należy napisać „nie dotyczy” oraz że należy określić czy majątek stanowi 

własność odrębną, czy małżeńską wspólność majątkową, 

 nie określono stanu zadłużenia na dzień 31.12.2011 r.,  

 nie wskazano miejsca położenia nieruchomości,  

 nie wykazano dochodu z tytułu diety radnego; 

Treść oświadczeń majątkowych opublikowano w BIP Gminy Krościenko Wyżne.  

 

 

Ad. 18 

  W dalszej części posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu 

w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapoznał obecnych z pismem z dnia 

17 września 2012 r., które wpłynęło do Rady Gminy od P. Daniela Glazara, zam. Krościenko 

Wyżne ul. Południowa dot. przesunięcia lub zlikwidowania podwójnego słupa elektrycznego 

(kserokopia w załączeniu).  

 
Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował, że powyższe pismo zostało skierowane również 

do niego. Sprawa została przekazana do załatwienia wg właściwości zarządzającemu siecią 

energetyczną PGE Dystrybucja S.A. Oddział Rzeszów Rejon Energetyczny Krosno. 

 

 

Ad. 19 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy Krościenko Wyżne - Antoni Dębiec podziękował wszystkim obecnym za udział 

w posiedzeniu, a następnie zamknął XX Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 Małgorzata Wojtyczek-Skórka   PRZEWODNICZĄCY RADY 

          

               mgr Antoni Dębiec 

 


